

Notulen Algemene Ledenvergadering 2025

Datum: Maandag 26 mei 2025
Locatie: Zaal TTV Harderwijk
Aanvang: 19:30 uur



AGENDA

1. Welkom en agenda vaststelling

2. Vaststelling rondvraag punten

- a. Juliette: Leden en gasten van DOS roken nog steeds op plekken waar het verboden is. We moeten hier strenger op acteren en dit communiceren naar DOS.*
 - i. Afgesproken om eigen TTV leden aan te spreken en DOS doet dit ook bij eigen leden. Het bestuur gaat dit communiceren naar DOS. Chris heeft een GGD onderzoek mogen invullen waarbij we hulp kunnen krijgen om duidelijker te communiceren via borden etc.
- b. Wouter: Graag in 2026 competitie spelen maar niet met 5 teams, te druk. Een veelgehoorde klacht.*
 - i. Iets waar we pas wat mee kunnen als we minder of meer dan 5 teams hebben. Tot die tijd zit er niets anders op dan met 5 teams thuis te spelen. Met een beetje geluk komen we op een even aantal uit in het volgende seizoen.
- c. Izaak: Geld lopende rekening, rentenieren of betere spaarrekening*
 - i. Ted gaat hier naar kijken. Eventueel met hulp van de zoon van Izaak. Het zou mooi zijn om het spaargeld te laten renderen op een bank met veel rente of eventueel beleggen.
- d. Glenn: Tijd inruimen bij training voor het mentale aspect*
 - i. Glenn gaat dit met Anton bespreken om hier tijd voor te maken tijdens de woensdagtraining. Al is het maar een fractie van de training. Het mentale aspect van het spelletje mag niet vergeten worden.
- e. Pieter en Juliette: De ALV kan beter eerder gehouden worden, bijvoorbeeld direct na afsluiten van het voorjaarsseizoen. Nu zijn er vaak mensen afwezig door vakantie e.d.*
 - i. Het bestuur gaat hier rekening mee houden

3. Bespreking en vaststelling notulen

- a. ALV van 2024 - Een woord van de voorzitter*

4. Jaarverslagen

- a. Jaarverslag voorzitter (bijgevoegd)*
- b. Jaarverslag financiën (bijgevoegd)*
 - i. Jaarrekening 2024*
 - ii. Begroting 2025*
 - iii. Verslag kascommissie (Monique en Izaak)*
 - 1. Volgens de kascommissie waren alle cijfers sluitend.

5. Samenwerking DOS

- a. Aanpassen kantine*
 - i. Deel van TTV*
 - ii. Kleuren*
 - iii. Meubilair*
 - iv. Hal opleuken*

v.

DOS krijgt meer speelruimte. De bar wordt ingekort. De vader Jolanda komt advies geven. TTV Harderwijk krijgt een eigen stuk dat we kunnen inrichten met posters, foto's, logo's etc. We proberen het samen met DOS een geheel te houden. Meubilair wordt aangepast. Jolanda denkt mee qua kleuren en sfeer. Waarschijnlijk komen de kleuren eiken, groen en grijs terug. Woensdag 4 juni worden er knopen doorgehakt. In de tweede of derde week vindt de verbouwing plaats. Jolanda houdt de vereniging op de hoogte.

6. Sponsoring

- a. *Facturen opmaken komende jaar*
- b. *Ideeën van de leden*
- c.

De nieuwe facturen worden spoedig opgemaakt door Ted. We verliezen nu een deel inkomsten met de deal die we met DOS hebben gemaakt. Het is zaak dat we als vereniging een goede sponsorcommissie krijgen die knopen kan doorhakken en niet bang is om een goede deal te sluiten. Dit zijn inkomsten die we nu hard nodig hebben. Het bestuur gaat in het begin van het nieuwe seizoen meer aandacht besteden aan het invullen van deze commissie. We verwachten daarbij energie en aandacht van de leden.

7. Trainen

- a. *Woensdag is een vaste trainingsdag, ook buiten het seizoen.*
- b. *Anton Klaassen als vaste trainer. Eind augustus.*

Er wordt goed gereageerd op de vaste training. Er zijn wel wat zorgen over het aantal spelers dat komt opdagen. We gokken dat er nu meer leden op de training af zullen komen omdat we een vaste trainer hebben. Jepsen kwam met het idee voor een aanmeldsysteem. We denken hierbij aan een poll in whatsapp om mee te starten. Deze optie wordt binnenkort met Anton besproken. Chris zal de communicatie verzorgen.

Er komen af en toe aanvragen binnen bij Jolanda om jeugd te trainen. De focus ligt op het moment op de senioren. Het opstarten van jeugd is lastig omdat we dan eerder moeten starten met trainen, meer zaalhuur hebben en eventueel de zaterdag ook weer moeten inplannen om wedstrijden te faciliteren. Het bestuur gaat hierover vergaderen in de start van het najaar seizoen '25.

8. Competitie

- a. *Indeling teams*

Idee leeft dat de technische commissie bestuurt is met meningen. TC beslist, niet de leden. Je mening geven mag, maar we kunnen niet met iedereen rekening houden.

- b. *Aantal thuis spelende teams*

5 teams is druk. Het idee werd geopperd om 4 teams op de vrijdag en 1 team roulerend op de maandag te laten spelen. Jesper vertelde dat de bond dit niet gaat accepteren. We spelen met 5 teams thuis zoals vorig seizoen. Er moeten wel speelomrandinghekken bij. Het liefst 5 stuks. Chris gaat even met Wouter communiceren hoe we deze gaan bestellen. Aangezien we samenwerken met Game11, verwachten ze ook dat we tafeltennis producten bij ze bestellen.

- c. *Opruimen van de zaal*

Het opruimen gebeurt vaak door het team dat als laatste speelt. Echter zijn we een vereniging waar we als collectief samenwerken. Ben je dus als laatste aan de beurt, loop even naar de kantine en vraag even of er een aantal mensen kunnen helpen met opruimen.

Het materiaalhok is soms een zootje. Om meer duidelijkheid te verschaffen wordt er een plattegrond op de binnenkant van de deur geplaatst. Het bestuur vraagt Wouter om deze uit te werken.

9. Toernooien commissie

- a. *Kasper heeft zijn lidmaatschap opgezegd en stapt hiermee ook uit de toernooicommissie. We zoeken nog een extra vrijwilliger om samen met Jolanda en Olav toernooien op te zetten.*

Jepser voegt zich bij de toernooicommissie.

10. Zaal en bar-planning

- a. *Kasper nam ook deze taak op zich. Deze is nu vacant. Deze taak houdt in dat men moet schakelen met de gemeente over beschikbare data en het schema opstellen.*

Je houdt een schema bij aan de hand van de competitie. Daar pas je het barschema op aan. Je houdt contact met de gemeente. Chris neemt deze taak op zich. Chris neemt contact op met Kasper om de boel over te dragen.

Jolanda houdt het tasje en de sleutels voor de bardienst.

11. Clubmateriaal

- a. *Feedback trainingsballen*
 - i. De Danboy ballen zijn leden niet over te spreken.
- b. *Wedstrijdballen nodig?*
 - i. Er zijn wedstrijdballen beschikbaar. In het nieuwe seizoen krijgt elk team een doosje waar ze dit seizoen mee mogen spelen.
- c. *Extra speel omranding nodig bij 5 thuisspelende teams*
 - i. Zie punt 8.b
- d. *Materiaalhok status*
 - i. Zie punt 8.c

12. Ontvangen nieuwe leden door de gastvrouw/gastheer

- a. *Status en feedback*
 - i. Dit gaat goed en blijven we voorlopig zo uitvoeren.

13. Contributie 2025/2026

- a. Het contributie tarief blijft vast staan tot eind voorjaar seizoen 2026.

14. Status van de zaal

- a. *Vloer*
 - i. Die blijft slecht. Er is contact met de gemeente maar dat verloopt stroef. Er gaat een diepte reiniging plaatsvinden maar het is niet duidelijk wanneer dit gebeurt.
- b. *Schoonmaak kleedkamers*
 - i. Ook hier is contact over met de gemeente. We moeten als vereniging meer druk uitoefenen om te zorgen dat dit wel gebeurt.

15. Uitvoerende functies

- a. Voorzitter: Edwin van der Leij
- b. Penningmeester: Ted Miltenburg
- c. Secretaris: Chris van der Leij
- d. Ledenadministratie: Chris van der Leij

- e. Technische commissie: Wim van Dijk, Jolanda van Schie, Pieter Berkelaar, Wouter Bunschouten en Thimo Heerkens
- f. Wedstrijdsecretaris: Thimo Heerkens
- g. Jeugdcoördinator: Thimo Heerkens
- h. Materiaal: Wouter Bunschoten
- i. Trainer: Anton Klaassen
- j. Zaal en bar planning: Chris van der Leij
- k. Vaststellen kascommissie volgend jaar: Monique en Jepser
- l. Sponsorcommissie: **Vacant**
Denk hier als lid over na. Je helpt de vereniging enorm.
- m. Toernooicommissie: Jesper, Joland en Olav

16. Rondvraag

- a. Behandeling van de schriftelijk ingediende rondvraag punten
- b. Behandeling van de mondeling ingediende rondvraag punten

17. Sluiting